
Bill Gates, predtým veľký propagátor mRNA,
teraz túto technológiu odmieta ako
menejcennú po tom, čo získal 15-násobnú
návratnosť svojej investície
- CZ24 News | 4. února 2023

Bill Gates zarobil stovky miliónov za predaji akcií mRNA predtým, ako náhle zmenil názor
na technológiu vakcín.

Bill Gates zarobil stovky miliónov dolárov z bezchybne načasovanej investície svojho fondu do
spoločnosti BioNTech, ktorá je partnerom spoločnosti Pfizer v oblasti výroby mRNA vakcín proti
Covidu, než náhle zmenil kurz a otvorene spochybnil celú technológiu mRNA.

Po preskúmaní dokumentov Komisie pre cenné papiere a burzu The Dossier zistil, že v treťom
štvrťroku 2021 klesol podiel Gatesovej nadácie v spoločnosti BioNTech z 1 038 674 akcií na 148 674
akcií, čím sa Gatesov podiel vo výrobcovi mRNA vakcín znížil o 86 %.

Ako vidíte nižšie, Gates mal šťastie, že sa mu podarilo načasovať predaj akcií počas najúspešnejšieho
štvrťroka spoločnosti BioNtech.

V septembri 2019, len niekoľko mesiacov predtým, ako sa po celom svete rozšírila hystéria okolo
Covidu, kúpila Gatesova nadácia svoje akcie v partnerskej spoločnosti Pfizer prostredníctvom dohody
pred vstupom na burzu s dohodnutou kúpnou cenou 18,10 USD za akciu.

Pri priemernej predajnej cene približne 300 USD za akciu v treťom štvrťroku 2021 to znamená, že
Gatesova nadácia získala z predaja približne 260 miliónov USD v hotovosti, pričom 242 miliónov
USD bol nezdanený zisk, keďže peniaze boli investované prostredníctvom fondu.

A to bez toho, aby sa zohľadnili ďalšie 2 milióny akcií, ktoré pred tým predala nadácia Gates
Foundation v rámci svojej počiatočnej kapitálovej investície pred vstupom na burzu.

Po predaji akcií v treťom štvrťroku 2021 dosiahla Nadácia Gatesa zisk viac ako 15-násobok svojej
pôvodnej investície. V nasledujúcom štvrťroku Gates odkúpil 1,4 milióna akcií spoločnosti Curevac,
ďalšej nemeckej spoločnosti vyrábajúcej mRNA, ktorá spolupracuje s niekoľkými výrobcami mRNA
injekcií, za približne 50 miliónov USD.

Po predaji akcií spoločnosti mRNA Gates zmenil názor na technológiu, ktorá stojí za “zázračným
liekom”. Gates, ktorý kedysi tvrdil, že očkovanie injekciami mRNA má preventívny účinok a “pomáha
srdcu”, začal experimentálne injekcie kritizovať.

V novembri 2021 Gates, ktorý sa vzdal 86 % svojho podielu v spoločnosti BioNTech, šokujúco
vyhlásil, že “potrebujeme nový spôsob výroby vakcín”.

“Nemáme vakcíny, ktoré by blokovali prenos vírusu,” povedal Gates, čím poprel
všetky svoje predchádzajúce rozhovory, v ktorých neustále tvrdil, že očkovanie je
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bezpečné a výrazne blokuje prenos vírusu. “Máme vakcíny, ktoré pomáhajú
vášmu zdraviu, ale len trochu znižujú prenos,” dodal.

Po tom, čo sa začalo používať 7,4 miliardy vakcín COVID, Bill Gates vyhlásil, že “potrebujeme nový
spôsob výroby vakcín”.

A minulý týždeň Gates posilnil svoju pochybnú rétoriku o mRNA a naďalej sa dištancoval od kedysi
propagovanej technológie, pomocou ktorej zarobil stovky miliónov dolárov na pandémii.

Bill Gates dospel k záveru, že injekcie mRNA sú v skutočnosti zbytočné a varuje pred “ďalšou
pandémiou”.

“Pri vakcínach [mRNA] musíme riešiť aj tri problémy,” povedal Gates austrálskemu think-tanku.
“Súčasné vakcíny neblokujú infekciu. Nemajú široké pôsobenie, takže keď sa objavia nové varianty,
strácate ochranu a majú veľmi krátke trvanie účinku, najmä u ľudí, na ktorých záleží, t. j. u starších
ľudí.”

Pokiaľ je The Dossier známe, Bill Gates sa nikdy verejne nevyjadril k stiahnutiu peňazí z BioNTechu.
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